

Semaine / Week 8

Camp Adventure: Parc Westwood



Cartoon week/Semaine de dessins animés

Sortie de la semaine – Outing of the week:

End of the Year Party

Centennial park, 2983 Rue Lake, Dollard-des Ormeaux QC H9B 2L1

Mercredi - wednesday august 17th

Soyez au parc pour: 7h50 / Arrive at the park by (No later than): 7h50

Assurez-vous d'avoir votre costume de bain, serviette, crème solaire, chapeau, bouteille d'eau Please make sure to have a bathing suit, towel, sunscreen, hat, water bottle

Si votre enfant sera absent(e) durant la semaine, s'il vous plaît aviser le bureau: info@campdejourddo.com/ If your child will be absent, please advise the office: info@campdejourddo.com


Ce que votre enfant doit amener au camp de jour – What your child should bring to camp:

- Crème solaire – Sunscreen
- Un dîner – Lunch
- Deux collations – Two snacks
- Souliers de course – Running shoes
- Costume de bain et serviette – Bathing suit and towel
- Chapeau – Hat

Must show ID at pick up.

Heures du service de garde: 7h00-8h30 et 16h30-18h00. Frais de retard: \$1.00/ minute pour chaque minute après 18h00.

Babysitting hours: 7:00am-8 :30am and 4 :30pm-6:00pm. Late fees: \$1.00/ minute for every minute after 6:00pm

	Lundi - Monday	Mardi - Tuesday	Mercredi - Wednesday	Jeudi - Thursday	Vendredi - Friday
7h00 – 8h30	SERVICE DE GARDE BABYSITTING	SERVICE DE GARDE BABYSITTING	SERVICE DE GARDE BABYSITTING	SERVICE DE GARDE BABYSITTING	SERVICE DE GARDE BABYSITTING
	<p>Watermelon slingshot To kick off the final week of camp, we'll be making a homemade slingshot and launching a watermelon with it</p> <p>Lance-pierre de melon d'eau Pour lancer la dernière semaine de camp, nous allons fabriquer un lance-pierre et lancer un melon d'eau avec.</p>	<p>Cheese touch tag Oh no, a kid has contracted the cheese touch! Run away as fast as you can or you'll get the cheese touch too</p> <p>Tag touche-fromagère Oh non, un enfant a contracté la touche fromagère ! Fuyez aussi vite que vous le pouvez ou vous aurez aussi la touche de fromage</p>	 <p>Centennial park</p> <p>Départ : 8h10 Departure : 8h10</p>	<p>Opening the time capsule Now that it's week 8, we'll finally be opening the time capsule we made week 1</p> <p>Ouverture de la capsule temporelle Maintenant que c'est la semaine 8, nous allons enfin ouvrir la capsule temporelle que nous avons créée la semaine 1</p>	<p>Among us werewolf We're bringing back this classic from earlier in the summer which the kids loved. Among us themed werewolf is how we'll kick off the final day of camp</p> <p>Loup-garou Among Us Nous ramenons ce classique du début de l'été que les enfants ont adoré. Among us, le thème du loup-garou est la façon dont nous allons lancer le dernier jour du camp</p>
	<p>Four square champ + bracelet making We'll be giving the kids the choice of either playing four square or making bracelets</p> <p>Quatre carrés +</p>	<p>Bikini Bottom banner We'll be making a Bikini Bottom banner to go along with our Spongebob theme for Pow wow</p> <p>Bannière Bikini Bottom Nous allons créer une bannière Bikini Bottom pour</p>		<p>Manhunt Run and hide from the hunters or be thrown in prison</p> <p>Chasse à l'homme Courir et se cacher des</p>	<p>Dinosaur egg scavenger hunt Find all the eggs and the dinosaurs that laid them</p>

	<p>fabrication de bracelets</p> <p>Nous donnerons aux enfants le choix de jouer à quatre carrés ou de fabriquer des bracelets</p>	<p>accompagner notre thème Spongebob pour Pow wow</p>		<p>chasseurs ou être jeté en prison</p>	<p>Chasse aux œufs de dinosaures</p> <p>Trouvez tous les œufs et les dinosaures qui les ont pondus</p>
10h – 10h15	<p>SNACK COLLATION</p>	<p>SNACK COLLATION</p>		<p>SNACK COLLATION</p>	<p>SNACK COLLATION</p>
10h – 11:30h	<p>Floor is lava</p> <p>A volcano has exploded at Westwood park and the entire floor is covered in lava! Travel across the park without being caught by the smoldering lava</p> <p>Le sol est en lave</p> <p>Un volcan a explosé au parc Westwood et tout le sol est recouvert de lave ! Traversez le parc sans vous faire attraper par la lave fumante</p>	<p>Robot jousting</p> <p>Beep boop we are robots. The kids will transform their animators into jousting robots who will battle to the death</p> <p>Joutes de robots</p> <p>Beep boop nous sommes des robots. Les enfants transformeront leurs animateurs en robots de joute qui se battront jusqu'à la mort</p>		<p>Yearbook making</p> <p>As the summer comes to an end, we want to have a way to remember the friends we made along the way. We'll be making yearbooks for people to sign!</p> <p>livre de l'année</p> <p>Alors que l'été touche à sa fin, nous voulons avoir un moyen de nous souvenir des amis que nous nous sommes faits en cours de route. Nous allons faire des annuaires que les gens pourront signer !</p>	<p>Pinata!</p> <p>We'll be celebrating the final day of camp by smashing a pinata or two</p> <p>Pinata!</p> <p>Nous célébrerons le dernier jour du camp en brisant une pinata ou deux</p>

--	--	--	--	--	--

	<p>Spongebob prop making</p> <p>With Pow Wow rapidly approaching we'll be finishing up our Spongebob props</p> <p>Fabrication d'accessoires Bob l'éponge</p> <p>Avec Pow Wow qui approche, nous allons terminer nos accessoires Spongebob</p>	<p>Color game</p> <p>Color game has been a fan favorite all summer long, so we're bringing it back one last time</p> <p>Jeu de couleurs</p> <p>Le jeu de couleurs a été un favori des fans tout l'été, nous le ramenons donc une dernière fois</p>		<p>Musical chairs tournament</p> <p>Everyone at Adventure camp will participate in a musical chairs tournament where we will crown the musical chairs champion of summer 2022</p> <p>Tournoi de chaises musicales</p> <p>Tout le monde au camp Adventure participera à un tournoi de chaises musicales où nous couronnerons le champion des chaises musicales de l'été 2022</p>	<p>End of summer bash</p> <p>To celebrate the end of the summer we'll be doing various activities with the kids such as spa day and video games</p> <p>Fête de fin d'été</p> <p>Pour fêter la fin de l'été, nous ferons diverses activités avec les enfants, comme une journée au spa et des jeux vidéo.</p>

12:00h – 13h00	LUNCH / DINER	LUNCH / DINER		LUNCH / DINER	LUNCH / DINER
	Pool/Piscine	Pool/Piscine		Pool/Piscine	Pool/Piscine
14h30-14h50	SNACK COLLATION	SNACK COLLATION		SNACK / COLLATION	SNACK / COLLATION
16h30-18h00	SERVICE DE GARDE BABYSITTING	SERVICE DE GARDE BABYSITTING	SERVICE DE GARDE BABYSITTING	SERVICE DE GARDE BABYSITTING	SERVICE DE GARDE BABYSITTING